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Protokół z XXIV zwyczajnej Sesji Rady Gminy  
w dniu 28 maja 2012 r., pod przewodnictwem  

Pani Teodory Wójcik – Przewodniczącej Rady Gminy 
 

Stan Rady – 15 radnych 
Obecnych –12 radnych 
 
W sesji z Urzędu Gminy uczestniczyli: 
1.Pan Marcin Uchman – Wójt Gminy Cegłów 
2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta 
3. Pani Milena Dąbrowska – Skarbnik Gminy 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o wyłożeniu protokołów z XXII oraz XXIII sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z Komendanta Policji w Mrozach z działalności Komisariatu Policji w 

Mrozach za 2011r, 
5. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących, 
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracach w okresie 

międzysesyjnym, 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2012 rok, 
2) w sprawie dokonania zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów 

na lata 2012 – 2022, 
3) w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/126/12 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie, 

4) w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/125/09 w sprawie ustalenia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli na terenie Gminy Cegłów, 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr XV/70/08 w sprawie określenia wysokości 
środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 
placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Cegłów, korzystających z 
opieki zdrowotnej, 

6) w sprawie zmiany uchwały Nr III/11/10 w sprawie wyrażenia zgody na  
wydzierżawianie nieruchomości gruntowych, położonych w Cegłowie, 

7) w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/134/12 w sprawie uchwalenia programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
w 2012 r. 

8. Interpelacje i zapytania. 
9. Sprawy bieżące. 
10. Przyjęcie protokołów z XXII zwyczajnej sesji oraz XXIII nadzwyczajnej sesji 

Rady Gminy Cegłów. 
11.  Zamknięcie obrad. 
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Ad. 1 
XXIV zwyczajną  Sesję R.G. w Cegłowie otworzyła Pani Przewodnicząca Teodora Wójcik 
oraz stwierdziła stan Rady 9  osób, po czym dodała, że podejmowane uchwały będą 
prawomocne. Następnie Przewodnicząca powitała Panów Wójtów, Panią Skarbnik, Sołtysów, 
Dyrektorów Szkół, Kierowników jednostek organizacyjnych, Biuro Obsługi Rady, Zastępcę 
Komendanta Komisariatu Policji w Mrozach pana Tomasza Pluchrata oraz zgromadzonych 
mieszkańców Gminy. Przewodnicząca dodała, że od tej chwili na Sali obrad jest 10 radnych. 
 
Ad. 2 
Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad. Następnie zwróciła się z 
zapytaniem do Panów Wójtów oraz zebranych radnych czy mają jakieś uwagi do 
przedstawionego porządku obrad.  
 
Pan Wójt poinformował, że proponuje wnieść 2 projekty uchwał do proponowanego 
porządku. Pierwszy Pan Wójt poprosił, żeby był wprowadzony przed uchwałami 
budżetowymi w sprawie przystąpienia Gminy Cegłów do realizacji i współfinansowania 
projektu „Moje przyjazne przedszkole”. Konieczność podjęcia uchwały wynika z tego, że 
wniosek przeszedł pomyślnie weryfikację formalną i merytoryczną i został zakwalifikowany 
do współfinansowania przez Mazowiecką Jednostkę Wdrażania Programów Unijnych. Wójt 
wyjaśnił, że podjęcie uchwały jest konieczne do realizacji tego projektu.  
Druga uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Cegłów 
z wykonania budżetu za 2011 r., Co Pani Skarbnik zreferuje w dalszej części.  
 
Przystąpiono do głosowania za wprowadzeniem w/w 2 projektów uchwał zaproponowanych 
przez Wójta do porządku obrad. 
 
Głosowało 10 radnych obecnych na Sali obrad. Przyjęto jednogłośnie. 
 
Następnie Pan radny Trojanowski poprosił o wprowadzenie do porządku 2 projektów uchwał 
w związku z wpłynięciem skarg na Wójta, do których Rada Gminy musi się ustosunkować 
oraz rozszerzenie o wniosek absolutoryjny.  
 
Przewodnicząca wyjaśniła, że komisji rewizyjnej przekazała 2 skargi do rozstrzygnięcia, 
które komisja rozpatrywała już na posiedzeniu komisji, jednak konsekwencją tego jest 
wypracowanie uchwały i podjęcie jej na najbliższej sesji. Proceduralnie Rada odnosi się do 
skarg w formie uchwały do wszelkich skarg. Następnie przystąpiono do głosowania za 
wprowadzeniem w/w 2 projektów uchwał do porządku obrad.  
Głosowało 10 radnych. 
Za – 9 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący – 1 
 
Projekty wprowadzono do porządku obrad. 
 
Przewodnicząca zaproponowała, żeby projekty uchwał wniesione przez Pana Radnego zostały 
zrealizowane jako uchwały ostatnie, natomiast projekty Pan Wójta po zmianie w WPF. 
Następnie przystąpiono do głosowania za rozszerzonym porządkiem obrad. 
Głosowało 10 radnych. 
Przyjęto jednogłośnie. 
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Ad. 3 
Przewodnicząca poinformowała o wyłożeniu protokołów z XXII i XXIII sesji Rady Gminy.  
 
Ad. 4 
Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie sprawozdania z działalności Komisariatu Policji 
w Mrozach za 2011r. Pana Komendanta Tomasza Pluchrata. 
Sprawozdanie w załączeniu. 
Wójt podziękował za wzorową współpracę z Komisariatem Policji. Zaznaczył, że jest to 
współpraca partnerska i poprosił o brawa. Dodał też, że będą przygotowywane rozgrywki 
Euro 2012 w Cegłowie i nadal liczy na owocną współpracę. 
Przewodnicząca przyłączyła się do życzeń i poprosiła o zwrócenie uwagi na jeżdżące 
samochody ciężarowe ul. Kościuszki w stronę Siennicy, gdyż  jest tam ograniczenie nośności 
do 15 ton, a niestety kierowcy nie stosują się do tego znaku. Na odcinku tej ulicy nie ma 
chodnika, a niestety może skończyć się to tragedią. Następnie podziękowała Komendantowi 
za przybycie. 
 
Ad. 5 
Pan Wójt powitał wszystkich zgromadzonych na Sesji, a następnie przystąpił do przekazania 
informacji z realizacji zadań bieżących.  
Pan Wójt poinformował, że 3 maja odbyły się gminne obchody Dnia Niepodległości i 
podziękował wszystkim za zaangażowanie. Przede wszystkim pocztom sztandarowym, Pani 
Dyrektor oraz wszystkim, którzy wzięli udział w przygotowaniu tej uroczystości. 
Wojt poinformował, że w ubiegły weekend odbyło się przekazanie samochodu pożarniczego 
dla OSP  Pełczanka. Podziękował za przygotowanie Pani Sołtys oraz Panu Radnemu 
Walasowi, strażakom i wszystkim tym, którzy przyczynili się do uświetnienia tej 
uroczystości. Wójt podkreślił, że w uroczystości uczestniczył starosta miński, prezes zarządu 
OSP na Mazowszu Antoni Jan Tarczyński. 
Wojt powiedział, że w dniu wczorajszym Pan Jan Suszyński i Pan Radny Kaska zostali 
odznaczeni nagrodą nadaną przez Prezydenta RP – Krzyż Brązowy. Odznaczeni zostali na 
Dniu Strażaka w Grodzisku przez Wojewodę Jacka Kozłowskiego. 
Gmina Cegłów otrzymała pismo z Mazowieckiej Jednostki Wdrażania Programów Unijnych 
o zakwalifikowaniu wniosku z 9.1.1 „ Moje przyjazne przedszkole”, stąd uchwała o którą 
Wojt wnioskował, żeby wprowadzić do porządku obrad. Wartość projektu 276 tys.330 zł. 
Okres realizacji od 1 sierpnia br. do 31 lipca przyszłego roku. 
2 wnioski Stowarzyszenia z Podciernia przeszły i uzyskały dofinansowanie. Pierwszy ok. 49 
tys. zł, drugi na również podobną kwotę. Wnioski obejmują cykl przyjezdnych koncertów, 
zajęcia z psychologiem dla przedszkolaków, zajęcia z logopedą, języka angielskiego, wyjazdy 
do teatru muzycznego. W tym przypadku jest to finansowane w 100% z zewnątrz. 
Odbył się Festiwal Kultury i Nauki w Cegłowie oraz Dzień Matki Wsi i udział naszej Gminy 
w Mazovia Cup. Odbyło się to w ten weekend więc informację wójt przedstawi na kolejnej 
sesji. 
Wójt oznajmił, że jest realizowany fundusz sołecki i przypomniał sołtysom, żeby pojawiali 
się w urzędzie w celu ustalania szczegółów związanych z inwestycjami w poszczególnych 
sołectwach. Wójt dodał, że w dniu dzisiejszym został złożony wniosek na zwrot tego 
funduszu z zeszłego roku. Został również otwarty przetarg na modernizację Domu Ludowego 
w Kiczkach. Jest już podpisana umowa z Urzędem Marszałkowskim. 
Wójt dodał, że trwają prace konserwacyjne na dachu budynku przy rondzie, gdyż chcemy 
budynek przygotować na ocieplenie oraz zrobienie miejsc parkingowych ze środków 
unijnych. Jest również naprawiany dach na urzędzie Gminy, gdyż przecieka. 
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Wójt podziękował Pani Sołtys wsi Tyborów, gdyż przyczyniła się do akcji mającej na celu 
utrzymanie czystości na terenie sołectwa wspólnie z mieszkańcami. Wójt obiecał, że będzie 
stawiał Panią Sołtys jako dobry przykład. 
 
Ad. 6 
Przewodnicząca poprosiła o sprawozdanie Pana Zygmunta Kaskę o sprawozdanie z prac 
komisji. 
Pan Kaska stwierdził, że komisja spotykała się dwukrotnie. Pierwsze spotkanie było 
wyjazdowe, drugie odbyło się wspólnie z komisją finansów. Pan Kaska stwierdził, że 
pierwsze spotkanie było wyjazdowe, a drugie wspólnie z komisją finansów i oświaty. 
Pierwsze było objazdowe po gminnych OSP, druga komisja była wspólna z komisją 
finansów. Pan Kaska oznajmił, że na komisji wyjazdowej wypracowano wniosek, żeby 
sukcesywnie wykorzystywać fundusze przeznaczone na OSP, remonty i wyposażenie 
jednostek w ustalonej kolejności. Następnie przedstawił zapotrzebowanie poszczególnych 
jednostek na sprzęt gaśniczy oraz inne rzeczy związane z funkcjonowaniem OSP. Pan Kaska 
dodał, że drugie osiedzenie było wspólne, a obrady prowadziła Pani Leszczyńska, więc 
sprawozdanie z komisji pozostawia w jej gestii. 
 
Pani Leszczyńska stwierdziła, że posiedzenie wspólne odbyło się 23 maja i komisje 
wypracowały opinie, które przeczyta przy odpowiednich projektach uchwał. 
 
Pan Sebastian Trojanowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
poinformował, że komisja zebrała się dwukrotnie. Zajmowała się wnioskiem o udzielenie 
absolutorium dla wójta, zapoznała się ze sprawozdaniami rocznymi oraz z wykonania 
budżetu. 
Pani Przewodnicząca poinformowała, że 17 maja odbyło się posiedzenie komisji statutowej, 
na którym radni wprowadzili wstępne poprawki do statutu i zostały one przekazane do radcy 
prawnego z prośbą o opinię. 
 
Ad. 7 
Przewodnicząca stwierdziła, że przechodzimy do pakietu uchwałowego. 
 
1 uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Cegłów do realizacji i współfinansowania 
projektu „Moje Przyjazne Przedszkole” 

 
Pan Chychłowski poinformował, że projekt jest kierowany dla dzieci od lat 3 do 5 i zostaną 
utworzone 2 oddziały przedszkolne. W ramach projektu będą się odbywały zajęcia dodatkowe 
z języka angielskiego, logopedii, gimnastyki korekcyjnej, muzyki i plastyki. W ramach 
projektu będzie zakupione pianino oraz pomoce dydaktyczne dla dzieci. 
Pani Przewodnicząca oznajmiła, że wkradł się w projekt uchwały błąd pisarski i poprosiła 
radnych, żeby do kwoty 128 tys. zł dodali jeszcze 376 zł. w kwocie słownie. 
 
Przewodnicząca poprosiła o opinię wspólnych komisji Panią Leszczyńską. Po odczytaniu 
przystąpiono do głosowania. 
Głosowało  12  radnych. 
Za – 12 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący – 0 
Uchwała została podjęta. 
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2 uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2012 r. 
Pani Skarbnik omówiła załączniki do uchwały. 
 
Przewodnicząca poprosiła o opinię wspólnych komisji Panią Leszczyńską. Po odczytaniu 
przystąpiono do głosowania. 
Głosowało  12  radnych. 
Za – 12 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
3 uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 - 2022 
 
Przewodnicząca poprosiła o opinię wspólnych komisji Panią Leszczyńską. Po odczytaniu 
przystąpiono do głosowania. 
Głosowało  12  radnych. 
Za – 12 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
4 uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Cegłów 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2011 rok 
Pani Skarbnik oznajmiła, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych Rada Gminy musi 
podjąć uchwałę o zatwierdzeniu tych sprawozdań. Jest to potrzebne Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej do wydania opinii o absolutorium dla wójta po wcześniejszym złożeniu 
wniosku przez Komisję Rewizyjną. 
 
Przewodnicząca poprosiła o opinię wspólnych komisji Panią Leszczyńską. Po odczytaniu 
przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za - 12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Uchwała została podjęta. 
 
5 uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/126/12 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, 
Pani Skarbnik poinformowała, że został ogłoszony przetarg na wykonanie kanalizacji przy 
ulicy Mickiewicza, w związku z tym wynikła konieczność zmiany kwoty pożyczki z 995 
tys.759 zł na 944 tys. 259  zł. 
 
Przewodnicząca poprosiła o opinię wspólnych komisji Panią Leszczyńską. Po odczytaniu 
przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za 12 
Przeciw 0 
Wstrzymało się 0 
Uchwała została podjęta. 
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Przewodnicząca ogłosiła 15 minut przerwy. 
 
Po przerwie: 
 
6 uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/125/09 w sprawie ustalenia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli na terenie Gminy Cegłów 
Wójt oznajmił, że w związku z wycofaniem z porządku obrad uchwał o likwidacji należy 
podjąć kroki w celu uzyskania oszczędności, żeby posklejać budżet oświatowy. 
Poinformował, że 22 maja odbyły się burzliwe negocjacje z przedstawicielami związków 
zawodowych Panem Romanem Jaguścikiem, Panem Sylwestrem Różyckim oraz Panią 
Jolantą Leszczyńską. Wójt dodał, że na szczęście skończyły się porozumieniem i 
uzgodnieniem przedłożonego regulaminu po drobnych korektach.  Ustalono, że tworzy się 
fundusz motywacyjny w wysokości 4% planowanej na wynagrodzenia zasadnicze 
nauczycieli, a związki zgodziły się na korektę dodatku mieszkaniowego. Dodatki 
wychowawcze w klasach do 10 uczniów – 2%, 11 – 15 uczniów – 2,5%, 16 -20 uczniów – 
3,5%, 21 – 25 uczniów – 5%, klasy 26 – 29 uczniów – 7%, 30 uczniów i więcej – 8%. 
Funkcja opiekuna stażu – 2%. Za racę w trudnych warunkach przysługuje dodatek 10 % w 
klasach łączonych. Wysokość dodatku mieszkaniowego w zależności od liczby członków 
rodziny. Wcześniej było do 4 i powyżej 4, teraz następują zmiany: w rodzinie jednoosobowej 
– 2%, dwuosobowej – 3%, trzyosobowej – 4%, czteroosobowej i więcej – 5%. 
Wójt poprosił Radę o pozytywne przegłosowanie tych zmian gdyż jest to korekta konieczna 
przy naszej sytuacji finansowej. Wójt wyraził nadzieję, że w czerwcu wspólnie z komisjami 
opracuje strategię oświatową Gminy i określimy którą drogą chcemy iść. 
Pan Walas stwierdził, że zależy mu na wypracowaniu wspólnej strategii dl wszystkich grup 
zawodowych, ponieważ nie upiera się przy proponowanych zmianach i żeby nie było to 
kosztem jednej grupy zawodowej, a być może też urzędników w Gminie. Należy przyrównać 
i powiązać pewne stanowiska, żeby określić widełki i oszczędności były ponoszone 
solidarnie. Priorytetem jest kanalizacja, ale nie może to się odbywać kosztem poziomu życia 
mieszkańców, którzy tu pracują. Pan Walas zwrócił się do wójta z prośbą o wypracowanie 
strategii nie tylko dla oświaty, ale ogólnej dla wszystkich pracowników będących na 
garnuszku Gminy. 
 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że zgadza się ze swoim przedmówcą i dodała, że szkoda, iż 
nie doszło do posiedzenia komisji merytorycznej czyli oświaty w tej sprawie. Zaapelowała, 
żeby komisje pracowały nad tematami do których zostały powołane. Przewodnicząca dodała, 
że zawsze sugerowała raczej propozycje delikatnych podwyżek jeśli chodzi o regulamin i 
fundusz zdrowotny z 0,4 na 0,3 tj. 2 tys. zł. i jest to żenujące. Zmiany są drastyczne. 
Przewodnicząca dodała, że słusznie zostało dościślone kogo się uważa za członka rodziny i 
zgłosiła poprawkę w uzasadnieniu i dodanie słowa zmniejszenie i zróżnicowanie dodatku 
mieszkaniowego. Przewodnicząca zapytała Wójta czy zostanie to poprawione autopoprawką? 
Wójt stwierdził, że tak. 
 
Przewodnicząca poprosiła o opinię wspólnych komisji Panią Leszczyńską. Po odczytaniu 
przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za 10 
Przeciw 1 
Wstrzymało się 1 
Uchwała została podjęta. 
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7 uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/70/08 w sprawie określenia wysokości 
środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli placówek 
oświatowych prowadzonych przez Gminę Cegłów, korzystających z opieki zdrowotnej 
 
Wójt stwierdził że zmiana wynika z analizy wysokości tego wskaźnika w sąsiednich gminach, 
gdzie przeważa wskaźnik 0,3, a nie tak jak u nas 0,4, stąd zmiana o 0,1 punktu procentowego. 
 
Przewodnicząca poprosiła o opinię wspólnych komisji Panią Leszczyńską. Po odczytaniu 
przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za 10 
Przeciw 1 
Wstrzymało się 1 
Uchwała została podjęta. 
 
8 uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr III/11/10 w sprawie wyrażenia zgody na  
wydzierżawianie nieruchomości gruntowych, położonych w Cegłowie 
 
Zastępca Wójta poinformował, że chodzi o działkę 147/16 i w styczniu był poddany 
głosowaniu projekt uchwały o wydzierżawieniu tej działki na 7 lat, jednak w związku z 
pismem dotychczasowego dzierżawcy tj. Pana Adamca, który zgłosił zapotrzebowanie 
wydłużenia okresu dzierżawy na 10 lat. Zastępca dodał że zgodnie z prawem Wójt może 
dokonać przedłużenia tego okresu bez podejmowania uchwały, jednak w tak ważnej sprawie 
zgodnie z Wójtem stwierdzili, że uchwała powinna być podjęta. 
 
Przewodnicząca poprosiła o opinię wspólnych komisji Panią Leszczyńską. Po odczytaniu 
przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za 12 
Przeciw 0 
Wstrzymało się 0 
Uchwała została podjęta. 
 
9 uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/134/12 w sprawie uchwalenia programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2012 r. 
 
Zastępca poinformował, że przedłożony projekt uchwały jest wynikiem wskazówek 
udzielonych przez Wojewodę w związku z błędnymi interpretacjami w uchwale pierwotnej. 
Pan Dariusz Uchman omówił zmiany. 
 
Przewodnicząca poprosiła o opinię wspólnych komisji Panią Leszczyńską. Po odczytaniu 
przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za 12 
Przeciw 0 
Wstrzymało się 0 
Uchwała została podjęta. 
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10 uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Firmy Kop Trans na działalność Wójta 
Gminy Cegłów 

Przewodnicząca stwierdziła, że do Rady Gminy wpłynęło pismo firmy KOP – TRANS – było 
to wezwanie do usunięcia prawa i ponieważ miało znamiona skargi zostało przekazane do 
Komisji Rewizyjnej, która zajęła się sprawą i konsekwencją jest wypracowanie uchwały. 
Pan Sebastian Trojanowski stwierdził, że pismo dotyczy nieudzielenia dostępu do informacji 
publicznej przez Wójta. Komisja po zapoznaniu się z pismem oraz odpowiedzią na nie 
stwierdziła, że skarga jest bezzasadna i przychyla się do stanowiska Wójta w tej sprawie. 
Przewodnicząca odczytała treść uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za 12 
Przeciw 0 
Wstrzymało się 0 
Uchwała została podjęta. 
 
11 uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zdzisława Zagórskiego na działalność 
Wójta Gminy Cegłów 

Przewodnicząca poinformowała, że wpłynęło pismo od Wojewody, a drugie z 
Mazowieckiego Inspektoratu Nadzoru Geodezyjnego i Kartograficznego. Są to skargi Pana 
Zdzisława Zagórskiego, które również zostały przekazane do Komisji Rewizyjnej. 
 
Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił stanowisko komisji w tej sprawie, które 
jest takie samo jak przy poprzedniej uchwale tj., że są bezzasadne. 
 
Przewodnicząca odczytała treść uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za 11 
Przeciw 0 
Wstrzymało się 1 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad. 8  
 
Pan Sołtys wsi Podskwarne przypomniał o drodze, która była wielokrotnie poruszana na 
wcześniejszych sesjach. Druga sprawa to tablice ogłoszeniowe dla każdego sołectwa. 
 
Wójt poinformował że wielokrotnie sprawa tej drogi była zgłaszana do Dyrektora Solonka o 
naprawę tej drogi i zobowiązał się, że do końca maja te ubytki zostaną naprawione. 
Dodatkowo zostanie wykonane 950 m nakładki w Podskwarnem. Jeśli chodzi o tablice to w 
ramach projektu zostały zgłoszone i czekamy na informację zwrotną. Wójt stwierdził, że 
konkretnej deklaracji o realizacji nie może złożyć. 
 
Pani Rogala – właścicielka firmy Kop- Trans podziękowała komisji, że zajęła się sprawą 
jednak nie z takim rezultatem jakiego oczekiwała, ponieważ nie dostała wszystkich 
dokumentów od Wójtów o które wnioskowała. Pani Rogala twierdzi, że nie dostała 
odpowiedzi na odmowę wydania dokumentów. Następnie zwróciła się do Wójta z zapytaniem 
kiedy dostanie decyzję i dokumenty. 
Wójt odpowiedział, że w tym tygodniu. 
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Pan Zatorski prosi o informację czy rów w Wólce Wiciejowskiej został już odebrany, czy 
wykonawca otrzymał już wynagrodzenie i kiedy będzie można zgłaszać poprawki do 
wykonania tej inwestycji. 
Wójt odpowiedział, że odbiór jeszcze nie nastąpił i wykonawca nie otrzymał zapłaty za jej 
wykonanie, ponieważ odbiór jest planowany na dzień 31 maja 2012 r. 
Pan Zatorski zapytał czy mieszkańcy zostali poinformowani o odbiorze. 
Wójt odpowiedział, że sołtys został poinformowany, a jest on przedstawicielem 
mieszkańców. Powiadomienie należy już do sołtysa. 
 
Ad. 9 
Przewodnicząca stwierdziła, że jeśli chodzi o pisma, które wpłynęły do Rady to były to te 3, 
którymi już się zajęła komisja rewizyjna, natomiast wpłynęło 19 kwietnia 2012 r. pismo od 
Pana Zatorskiego w sprawie udostępnienia opinii komisji, która oceniała stan przepustu w 
Wólce Wiciejowskiej oraz pismo w sprawie sprostowania protokołu, na które odpowiedź 
została udzielona. Kolejnym pismem było w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w 
Wiciejowie, które zostało przekazane zgodnie z przeznaczeniem. 
 
Ad. 10 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
Głosowało 12 radnych. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XXIII  nadzwyczajnej sesji Rady 
Gminy. 
Głosowało 12 radnych. 
Przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad. 11 
Pani Przewodnicząca zamknęła obrady XXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 
 
Sesja zakończyła się o godz. 17.30 
Protokołowała: Małgorzata Podobas 
       Przewodnicząca Rady Gminy 
       (-) mgr inż. Teodora Wójcik 


